

This July 25, 2024
Letter to the United States of America

Subject: Request for help in the USA

The province of Quebec has chosen to ignore child abductions, unfortunately it is impossible for me to endorse this choice. Services Québec, (new name for bogus services) managed to make me lose 3 full months of promotion to obtain a criminal trial aimed at solving a crime. In September 2007 my children Gabrielle and Stéphane Michaud were kidnapped in Quebec without anyone in Quebec helping me with this matter. Without prejudice, do not make the same mistake as these people who no longer deserve the respect of other provinces and countries.

When I invented the concept and project of the hospital wagon (BADAM-A Pierre Michaud, PMI) I did it in a global spirit without restriction of races and colors. For us (Pierre Michaud and PMI) children are all equal on this planet and deserve the protection of people who have justice and the development of these fragile beings at heart. More simply, I am trying to tell you that helping me will help protect not only my children but also yours against abuse from people who do not consider child abduction a priority of life on this earth.

People here in Quebec are trying to prevent me from sending you information on this subject. These people are guilty and deserve prison without further artifice, some of these people are in government and/or in positions of influence. I sent more than a thousand documents to cities in Quebec, Ontario and New Brunswick without a single person daring to speak to me directly about my children. No explanation can justify this. These people are guilty and must face justice for failing to fulfill their obligations towards the population. The amounts of compensation requested will not be alone, they will be accompanied by the sanction of imprisonment for criminal actions against Mr. Pierre Michaud and his children. I can't choose for you, but don't make the same mistake as these criminals.

In conclusion, I invite you to verify the credibility of the stakeholders in this province and country (Quebec, Canada) before undertaking corrective aid actions. Currently no one is authorized to represent me and no one with a minimum of judgment will take these criminal actions against me and my children, over 18 years old now!

Thanks in advance,

Ce 25 juillet 2024
Lettre aux États-Unis d'Amérique

Objet : Demande d'aide au USA

La province de Québec a fait le choix d'ignorer les enlèvements d'enfants, malheureusement il m'est impossible d'endosser ce choix. Services Québec, (nouveau nom pour services bidons) a réussi à me faire perdre 3 mois complets de promotion pour l'obtention d'un procès au criminel visant la résolution de crime. En septembre 2007 mes enfants Gabrielle et Stéphane Michaud ont été enlevé au Québec sans que personne au Québec ne m'aide pour ce dossier. Sans préjudices ne faite pas la même erreur que ces personnes qui ne méritent plus le respect des autres provinces et pays.

Lorsque que j'ai inventé la notion et projet du wagon hôpital (BADAM-A Pierre Michaud, PMI) je l'ai fais dans un esprit planétaire sans restriction de races et de couleurs. Pour nous (Pierre Michaud et PMI) les enfants sont tous égaux sur cette planète et méritent la protection des personnes qui ont a cœur la justice et le développement de ces êtres fragiles. Plus simplement, j'essaie de vous dire que m'aider va contribuer a protéger non seulement mes enfants mais aussi les vôtres contre les abus de personnes qui ne considèrent pas les enlèvements enfants comme priorité de vie sur cette terre.

Des personne ici au Québec essaient de m'empêcher de vous faire parvenir de l'information sur ce sujet. Ces personnes sont coupables et méritent la prison sans autres artifices, certaines de ces personnes sont au gouvernement et ou encore en poste d'influence.

J'ai fais parvenir plus de mille documents dans les villes du Québec de l'Ontario et du Nouveau Brunswick sans qu'une seule personne ose me parler directement de mes enfants. Aucune explications ne peut justifier cela. Ces personnes sont coupables et doivent faire face à la justice pour manquement a leurs obligations envers la population. Les montants de compensation demandé ne seront pas seuls, ils seront accompagné de sanction d'emprisonnement pour actions criminelles contre monsieur Pierre Michaud et ses enfants. Je ne peux choisir à votre place toutefois ne faite pas la même erreur que ces criminels.

En terminant je vous invitent a vérifier la crédibilité des intervenants de cette province et pays (Québec, Canada) avant d'entreprendre des actions correctrices d'aide. Actuellement personne n'est autorisé à me représenter et personnes ayant un minimum de jugement ne vas endosser ces actions criminelles contre moi et mes enfants, plus de 18 ans maintenant !

Merci à l'avance,



PAR NUMERISATION

Pierre Michaud, PMI.
wsnomade.com



Doc. : DDAUSA01250720241637

